

FAB (Etm'nan) Capital Preservation Fund
Fund Size: L.E. 100,000,000
Face Value per Investment Certificate: L.E. 100.
Egyptian Financial Supervisory Authority License No. 723 dated 12/05/2015

صندوق استثمار بنك أبوظبي الأول (اطمئنان) لحماية رأس المال ذو العائد التراكمي،
البالغ حجمه 100,000,000 (مائة مليون) جنيه مصري
القيمة الاسمية لوثيقة الإستثمار 100 (مائة) جنيه مصري
ترخيص الهيئة العامة للرقابة المالية رقم 723 بتاريخ 12/05/2015

بيانات الشراء	
Date: _____	التاريخ: _____
Branch: _____	الفرع: _____
Form No.: _____	مرجع الطلب: _____
For branch use ONLY	تملاً بمعرفة الفرع -
Br.Code/YY/SerialNO. _____	كود الفرع / العام / الرقم المسلسل _____
Customer Number: _____	رقم العميل: _____

بيانات العميل	
Name in Arabic : _____	الإسم باللغة العربية : _____
Name in English: _____	الإسم باللغة الإنجليزية : _____
National ID No. / Passport No.: _____	رقم جواز السفر / الرقم القومي / السجل _____
Commercial Register No. / Activity: _____	السجل التجاري / ترخيص مزاولة النشاط _____
License No.: _____	الجنسية : _____
Nationality: _____	

بيانات الشراء في صندوق إطمئنان		FAB (Etm'nan) Capital Preservation Fund Purchase Information	
المبلغ الإجمالي (جنيه مصري) Total Amount (EGP)	رسوم الشراء Purchase fees		الإستثمار * الحد الأدنى للمبلغ يساوي قيمة 50 وثيقة استثمار للشراء لأول مرة Investment Certificates* *Minimum Amount is equivalent to 50 ICs for Initial Purchase
	المبلغ (جنيه مصري)	%	
_____	_____	_____	_____

Total Amount: _____ إجمالي المبلغ بالكلمات : _____
Please debit my FAB account number: _____ برجاء الخصم على حسابي طرفكم رقم : _____

الشروط والأحكام	
<p>- I/We declare that I/We have read the prospectus thoroughly and agree with the terms and Conditions set forth including appointment of HC Securities & Investment company to manage the assets of the fund according to the Prospectus dated / /</p> <p>- I/We hereby authorize FAB to Purchase in the FAB (Etm'nan) Capital Preservation Fund with number of investment Certificates mentioned above.</p> <p>- Any request either for Purchase or redemption submitted during the bank working hours Before & after 12:00 pm will be processed according to the time-lines & the published NAV as stipulated in the Fund Prospectus.</p> <p>- I/We hereby declare that the invested amount is owned by us, with known resources and in Adherence to Money laundering Combat Law & its relevant executive resolutions.</p> <p>- In case of insufficient balance when deducting the amount, I/We authorize the bank to Sell the Purchased certificates in excess of the availed amount & charge the fees and debit interest as per The bank's tariff to my current account with good value date.</p> <p>- The fund aims to preserve the certificate's initial value, provided the investor holds the certificate(s) for a minimum period of 12 months.</p> <p>*I/We understand that this investment is not available for the united states persons**.</p> <p>**US Person as defined in Regulation S under the 1933 Act and CFTC Rule 4.7 or under the Foreign Account Tax Compliance Act.</p>	<p>- أقر أنني قد قرأت بعناية نشرة الإكتتاب ووافقته على كل الشروط والأحكام المذكورة فيها ، بما فيها تعيين شركة إتش سي للأوراق المالية والإستثمار لإدارة أصول الصندوق طبقاً لما ورد في نشرة الإكتتاب بتاريخ / / / نصرح لبنك أبوظبي الأول - فروع مصر بالشراء في صندوق (اطمئنان) لحماية رأس المال بعدد وناثق الإستثمار المذكورة أعلاه</p> <p>- طلبات الشراء أو الاسترداد المقدمة خلال مواعيد العمل الرسمية قبل وبعد الساعة الثانية عشر ظهراً يتم تنفيذها في المواعيد المحددة وبالأسعار المعلنة من البنك طبقاً لما نص عليه بنشرة الشراء .</p> <p>- ونقر بأن المبالغ المشتري بها مملوكة لنا ومعلومة المصدر ولا تتعارض مع قانون مكافحة غسل الأموال ولاحتته التنفيذية .</p> <p>- في حالة عدم كفاية الرصيد عند الخصم نصحح للبنك ببيع الوثائق المشتراة والتي تتجاوز قيمتها المبلغ المودع لحساب إكتتاب الوثائق مع أحقية البنك في خصم المصاريف والعوائد المدينة طبقاً للائحة أسعار الخدمات المصرفية المعمول بها بالبنك من الحساب الجاري طرفكم .</p> <p>يهدف هذا الصندوق لحماية رأس المال في حالة عدم بيع الوثائق المستثمر فيها إلا بعد 12 شهر من بدء الإستثمار .</p> <p>أقر أنني على علم أن هذا المنتج غير متاح للإستثمار من قبل مواطني الولايات المتحدة الأمريكية</p> <p>* مواطن الولايات المتحدة الأمريكية هو المعنى المقصود في البند S من قانون الأوراق المالية في الولايات المتحدة لعام 1933 بصيغته المعدلة وقانون العقود الآجلة للسلع المتداولة 4.7 الذي يندرج تحت قانون الإمتثال الضريبي على الحسابات الأمريكية خارج الولايات المتحدة .</p>
Signature : _____	التوقيع: _____
Date: / /	التاريخ: / /

Disclaimer: Past performance is not indicative of future performance. The value of investments can go down as well as up during the investment period and the investor may not get back all of the initial investment. There is no guarantee for the performance during the investment period. It is recommended that every investor seeks independent financial advice about the risks involved before considering investing. FAB is licensed by the Central Bank of Egypt.

لاستعمال البنك فقط		
Reviewed by the branch Date of review / /	Fund Centre Officer Inserted Date of Processing / /	Fund Centre Supervisor Checked Signature
Authorized Signature	Signature	Signature